
 PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 1.6.2023 kl.12.00 – 13.15 

Plats:  Styrhytten, stadshuset 

 
Närvarande: Alstrand Ulla  medlem 

Andersson Christian ordförande 
  Bäckström Nina  vice ordförande  kl. 12-12.45 §19-23 
  Henriksson Harold medlem 
  Lehtilä Elina  medlem 
  Lindblom Marianne medlem 
  Lindman-Korpi Regina medlem  via Teams 
  Nordström Mats medlem 
  Stolzmann Marianna medlem 
 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Kjellman Anders Mats Nordströms handledare 
   
Frånvarande: Lagerroos Bo  medlem 
   
 
  § 19. Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

  § 20 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
  § 21 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
  § 22 Ordförandens hälsningar från E-F välfärdsområdes handikapprådsmöte 

Varhas strategi och verksamhetsplan för 2023 genomgicks. Tvåspråkigheten diskuterades, det är 

viktigt att få service även på svenska. En skrivelse skrevs om taxiproblematiken. Skrivelsen 

skickas vidare till ledningsgruppen som behandlar ärendet och besluter vad de gör med det. 

Efter det skrivs det om saken i områdets lokaltidningar.  

§ 23 Tillgänglighetsärendelistan. 
Listan gicks igenom. Vissa tillgänglighetsobjekt är ännu okontrollerade. Rådet beslöt att 

sekreteraren uppdaterar listan på det viset att åtgärdade objekt tas bort.  

 

 



  § 24 Tillgänglighetsärenden 
Pargas kyrkliga samfällighets fastighetschef Jim Karlsson har kontaktat rådets ordförande 
angående Korpo Centers renovering. Rådets ordförande har föreslagit automatiska dörröppnare 
och nu vill fastighetschefen att medlemmar från rådet kommer och kollar fastighetens 
tillgänglighet. Även en inva-WC byggs i fastigheten.  
Fastighetschefen kommer att ordna ett gemensamt möte med alla involverade parter.  
Fastighetschefen återkommer närmare med datum och efter detta meddelar vi rådets 
medlemmar hur transporten ordnas och hur många som ryms med. 
  

§ 25 Övriga ärenden 
Nina Bäckström har deltagit i ett Varhamöte angående förhandlingar om främjandet av välfärd 
och hälsa. I mötet deltog representanter från bl.a föreningar, kommuner, och församlingar. 
Direktören för främjandet av välfärd och hälsa Anneli Pahta presenterade hur det ser ut i dag 
och vad som skall göras. Här lyfts tredje sektorn fram. Det låter bra men hur återspeglas det i 
praktiken? Man måste ta i beaktande att man inte får sätta allt för mycket ansvar på föreningar 
eftersom det i föreningar jobbas gratis. 
 
Mats Nordström arbetar på en anpassad arbetsplats som förut har hört till Kårkulla. Efter det 
Kårkulla lösts upp i Varha så får arbetarna inte mera någon semester- eller sjuklön. Mats 
Nordström har ringt och upplyst välfärdsområdesdirektör Tarmo Martikainen om dessa 
försämrade arbetsförhållanden. 
 
Då personliga assistenter anställs betalas det till dem högre lön och mera tillägg ifall 
arbetsgivaren hör till HETA (henkilökohtaisen avustajien työnantajien liitto ry). Förut betalade 
Pargas stad årsavgiften till HETA men fr.o.m 1.1.2023 är det arbetsgivaren själv som måste 
betala den. 
 
Varha har ännu problem med faktureringen av tjänster. Bl.a färdtjänsten har inte ännu 
fakturerats i år. 
 
Marianne Lindblom har deltagit i ett infotillfälle angående organisationernas roll inom välfärden. 
Vid infotillfället hade det poängterats att de svenskspråkiga har rätt att använda sitt modersmål. 
  
På hösten väljs ledamöter till nästa period för rådet för personer med funktionsnedsättning. 
 
Lösa gatstenar repareras i centrum av Pargas i juni . 
 

  § 26 Följande möte  
Följande möte planeras till 31.8.2023 

Pargas 1.6.2023 

 

_______________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 ordförande     sekreterare 
  



  

 

 

 

 

 

 

  
  

 
 

 
  


